

# LS series LS525/LS800

## Outdoor Lawn Speaker

**LS series is full range speaker**, specially used for outdoor, strong weather resistant speaker, artful and fashionable structure design, can be fixed to the ground or buried installation, 360°×50° coverage angle, to provide high fidelity full range of sound quality. A variety of places can be used: green squares, parks, playgrounds, swimming pools, sports venues, hotel gardens, resort leisure areas, private villa courtyards, etc. Compact exterior design, grass green color can be integrated with the environment. Engineering plastic molding box is resistant to collision and scratch, easy to take care of. The product complies with the IP56 international standard.

LS系列是专门用于户外，耐候性极强的专用音箱，巧妙时尚的结构设计，可以贴地或埋地安装，360° × 50° 覆盖角度，提供高保真全音域音质。可以用多种场所：绿地广场、公园、操场、游泳馆、体育场馆、酒店花园、度假村休闲区、私人别墅庭院等，紧凑型外观设计、草绿颜色可与环境融为一体。工程塑胶模具成型箱体耐碰撞、刮花，极易打理。产品符合IP56国际标准。

### FEATURES

- Highly weather-resistant IP56 rating
- Engineering plastic injection molding
- Ground or buried installation
- Grass green color can be integrated with the environment
- Good used for outdoor, green squares, parks, playgrounds, swimming pools, sports venues, hotel gardens, resort leisure areas, private villa courtyards, etc.

### 产品特点

- 工程塑胶模具成型箱体，防水防尘设计，耐候性极强
- 360° × 50° 覆盖角度，不受听音位置限制

### 适用范围

- 绿地广场、人行栈道、登上栈道、公园、酒店花园、度假村、私人别墅庭院



### MODEL

**FREQUENCY RESPONSE(-3dB)**

**FREQUENCY RESPONSE(-10dB)**

**DRIVERS**

**INPUT VOLTAGE**

**RATED POWER**

**SENSITIVITY**

**MAXIMUM SPL**

**IMPEDANCE**

**DISPERSION(-6dB)**

**CROSSOVER FREQUENCIES**

**PACKAGE SIZE**

**NET WEIGHT**

**GROSS WEIGHT**

### LS525

55Hz-18kHz

65Hz-16KHz

1×5.25"(135mm)/1.5"voice coil LF

1×0.8"(20mm)/dome tweeter

100V

7.5W/15W/30W/OFF/8Ω

86dB 1watt/1 metre

100dB continuous,106 dB peak

8 ohms nominal

360°×50°

3.2kHz passive

405mm×405mm×500mm

6.5kg/pc

8.5kg/pc

### LS800

50 Hz-16kHz

60Hz-15KHz

1×8"(200mm)/1.5"voice coil LF

1×1"(25mm)/dome tweeter

100V

15W/30W/60W/OFF/8Ω

93dB 1watt/1 metre

110dB continuous,116 dB peak

8 ohms nominal

360°×50°

2.8kHz passive

470mm×470mm×585mm

9.5kg/pc

12kg/pc